
Concept verslag ledenvergadering PvdA 

Zutphen-Warnsveld 23 mei 2018 
 

Plaats: Pakhuis Zutphen 

Aanwezig 22 leden.  

 

Agenda:  

1. Opening door interim-voorzitter Frans Heitling  
 

2. Mededelingen  
a. Toegevoegd worden herdenking overleden leden en enkele jubilea. 

b. Herdenking overleden leden: Eén minuut stilte voor Tineke Boudoin – 

De Jong, 76 en dit jaar 50 jaar lid van onze partij een fraaie speld 

c. Jubilea: Frans Manders is dit jaar 25 jaar lid en ontvang daarvoor een 

fraaie speld.  

 

3. Vaststellen van de agenda  
 

4. Verslag ledenvergadering 28 maart schuift door naar volgende 
vergadering 
 

5. Presentatie van het coalitieakkoord.  

Annelies de Jonge en Jasper Bloem hebben voor de PvdA onderhandeld met de 

andere partijen en leggen verantwoording af over het eindresultaat. De leden wordt 

om goedkeuring gevraagd. 

Beiden lichten het collegeakkoord en de totstandkoming toe. Verschillende coalities 

zijn de revue gepasseerd. Coalitie GL, PvdA, SP en VVD kwam hieruit als meest 

stabiele mogelijkheid. Deze combinatie telt in de raad 16 van de 29 zetels. Andere 

combi’s laten een krappere meerderheid zien of werden door de onderhandelaars als 

minder gewenst c.q. stabiel gezien, zoals combinaties met hetzij D66 of bijvoorbeeld 

de Stadspartij. Daarbij speelt ook een rol dat SP, GL en de PvdA al in een vroeg 

stadium hadden aangegeven graag met elkaar verder te willen gaan. De VVD is 

toegetreden uiteindelijk omdat zij zich kon vinden in de inhoudelijke afspraken die 

konden worden gemaakt. 

Jasper legt vervolgens onze PvdA speerpunten naast het collegeakkoord: 

Energieneutraal in 2030, dus veel woningen van het gas af en nieuwbouw niet meer 

op gas aangesloten.  

Versterken woonklimaat, betekent zorgen voorbalans in de woningvoorraad. Daarbij 

specifiek aandacht voor jongeren, een groep die nu vaak nog erg lang moet wachten 

op het toegewezen krijgen van een betaalbare huurwoning 



Zorg dichtbij moet leiden tot eenvoudiger toegang tot zorg binnen de gemeente.  Nu 

zijn er nog 3 loketten (CJG, Wijkteams en Plein). Eén loket moet de stroperigheid en 

het van-kastje-naar-de-muur sturen tegen gaan. Voor huishoudelijke hulp komt er 

een werknemerscoöperatie van waaruit op termijn deze hulpverlening moet worden 

aangeboden en waar de hulpverleners een eerlijk loon krijgen voor hun inzet.  

Investeren binnenstad. De binnenstad is nog steeds de economische motor van onze 

stad. Problemen en plannen: stimuleren elektrisch vervoer, meer kunnen wonen in 

aanloopstraten, wonen boven winkel, evenwichtig evenementenbeleid. 

Namens de PvdA-leden worden Annelies de Jonge en Jasper Bloem gefeliciteerd 

met het behaalde resultaat. Annelies de Jonge en Frans Manders worden 

gefeliciteerd met respectievelijk de aanstaande benoeming tot wethouder en 

raadslid. 

6. Verkiezing voorzitter 

Onder leiding van Jasper en Annelies vindt de verkiezing plaats. Mark Hissink is 

verantwoordelijk voor het op de juiste manier uitbrengen en tellen van de stemmen. 

Beide kandidaten doen hun verhaal. De stemming levert uiteindelijk als resultaat op 

dat Sam Terpstra onze nieuwe voorzitter wordt. Sam Terpstra wint de verkiezing met 

14 tegen 8 stemmen. 

7. Geen vragen in de rondvraag 
 

8. De voorzitter sluit de vergadering 

 


